
Referat från den 21 augusti på SPF-s månadsmöte 

Börje Andersson höll ett föredrag om bin, som var mycket intressant och lärorikt. Han 

berättade att hans intresse för bin började hos hans farmor och farfar och han snickrade 

själv sin första bikupa. Han betonade att det viktigaste är pollineringen. 

Det finns en hemsida som ni kan gå in på och läsa mer om bin. Den heter: ribiof.com/borje. 

Börje är en av våra medlemmar och han berättade på ett mycket trevligt sätt i bild och ord. 

Som avslutning fick vi se en liten filmsnutt när bina dansade. 

Stort tack Börje! 

Referatet skrivet av Anette Persson 

Bilder: Åke Rosberg 

 

 



 

 

    


